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Toespraak  op het bestuursdiner op 22 maart j.l.  

 

Beste Soosvrienden en partners, 

 

Voor het eerst in vier jaar weer ons jaarlijkse bestuur diner. Corona en wat opstart problemen zijn hier 

de oorzaak van. Maar het leek ons een goed idee deze traditie weer op te pakken. 

 

Het bestuur diner is een waardering naar leden die zich extra inzetten voor onze sociëteit. 

Vergeet niet onze sociëteit kan alleen blijven bestaan door de inzet van enthousiaste vrijwilligers die 

bereid zijn kosteloos hun vrije tijd ter beschikking van onze sociëteit te stellen. 

 

Dus zonder andere soosleden te kort te willen doen, kunnen wij zeggen dat hier de harde kern van 

onze sociëteit zit. Ik zal later nog ingaan op de samenstelling van ons gezelschap 

maar zou willen beginnen met een toast op onze sociëteit: 

Door de leden voor de leden je doet het samen, proost. 

 

Samenstelling gezelschap: 

 

Het gezelschap vanavond bestaat uit het bestuur de commissie voorzitters en leden die zich extra 

verdienstelijk maken voor onze sociëteit. Laat ik beginnen bij het bestuur,  

 

Toen Arthur Planken penningmeester werd heb ik gezegd,  die bestuursvergaderingen, 6 uur beginnen 

en 8 uur klaar. Dit is niet helemaal gelukt, de komende renovatie vraagt van onze bestuursleden extra 

veel tijd en energie. Waarbij ik opmerk dat Arthur een grote inspanning heeft geleverd om de 

obligatielening succesvol te maken. 

 

Maar heren ook dit gaat weer voorbij en dan gaan wij weer terug naar BV’s van 6 tot 8. 

 

De sfeer in de sociëteit is uitstekend en hij groeit en bloeit, dit heeft zeker ook te maken met de sfeer in 

de maatschappij na Corona en de onrust in de wereld, er is meer behoeft aan stabiliteit en vastigheid 

en is er een stevige instroom van nieuwe leden.  

Daardoor is het extra druk bij de ballotage van  Martin van der Zwan. 
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Groei van de sociëteit en de komende renovatie vragen ook extra tijd en aandacht van onze 

administrateur Cees Los en natuurlijk van de kascommissie die onze financiële zaken beoordeelt en 

controleert met Feico Alkemade als kritische voorzitter. 

 

Het in stand houden van dit prachtige gebouw vraag veel klein onderhoud en op dit gebied wordt er 

veel nuttig werk gedaan door het KTO, team Klein Technisch Onderhoud. 

Helaas gaat Willem van Diedenhoven het stokje overdragen maar de bijdrage van het KTO is groot en 

bespaart ons veel geld. Ook de bijdrage Willem als persoon met zijn drive en inzet is niet te 

onderschatten. 

  

Ook de maandelijkse nieuwsbrief die de onderlinge band stimuleert en de leden informeert over het 

wel en wee in de sociëteit, met enthousiasme samengesteld door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bezoeken van zieke leden en 

hiervan verslag doen, is een van de 

belangrijke sociale verbindingen in 

onze sociëteit, waarbij ik opmerk 

dat Menno dit met aanzienlijke 

verve en empathisch vermogen 

doet. 

 

Helaas waren Rob Kreté van 

Anonymus en Dave Salomons van 

de Ledenwerving verhinderd. 

 

Verder zien jullie onze oude 

penningmeester Cas Bot en zijn 

lieftallige echtgenote Kim van 

Loon die jarenlang met inzet en 

kritische blik onze financiën beheerde. 

 

En als speciale gast Jasper Stimm die in de Coronatijd toen de financiën onder druk stonden, besloot 

om op de onze Sociëteit  een aantal malen per jaar te gaan vergaderen. 

 

En tot slot de mannen van het BAT  Kees  Berends, Pieter Prins en onze commissaris gebouwen Jaap 

Stollenwerk. Het bestuur besluit en is verantwoordelijk, maar zij trekken de kar van onze renovatie. 

En hier zitten heel veel uren en energie in maar ook de druk van het presteren, hoe gaan wij het doen 

en hoe krijgen wij dit voor elkaar. Mannen het is nog niet gedaan maar nu al een groot compliment 

voor jullie toewijding en inzet. Met als resultaat, hopelijk, op 29 mei een succesvolle Bouw AV. 

 

Zo dit is dan het gezelschap van deze avond de betere “F-side” van onze sociëteit en maak er nog een 

mooie avond van, samen met een blije voorzitter. 
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Op 4 maart vergaderde het bestuur; de vergadering was een week naar voren gehaald in verband met 

de voorbereiding op de Algemene Vergadering op 6 maart. Aangezien er geen extra agendapunten of 

andere voorstellen vanuit de leden waren ingediend en er zich geen andere kandidaten voor bestuurs- 

of commissiefuncties hadden gemeld, viel er echter niet veel meer voor te bereiden. 

 

Het bestuur was ook beperkt aanwezig, Jaap en Alexander waren vanwege privé-afspraken afwezig. 

De verhuur van The King’s Ballroom verloopt conform planning en de plannen voor de 

renovatie/verbouwing leveren nog geen conflict op met de verhuur. 

Slotakkoord cateraar. De nieuwe cateraar is aan de gang. Het bestuur is benieuwd of de verhuur even 

succesvol blijft als onder Sallo van Dam. 

 

Vanuit enkele leden is het idee geopperd om de catering op de woensdagavonden zelf ter hand te 

nemen. Het bestuur is sceptisch, maar besluit pas een oordeel van de leden te vragen wanneer de 

initiatiefnemers een plan met een gedegen financiële onderbouwing en langere termijnvisie hebben 

uitgewerkt.  

 

“Het Spotlightfestival” op vrijdag 6 en zaterdag 7 september is de nieuwe Uitmarkt. Dat zou een 

mogelijkheid bieden om de zaal te presenteren aan potentiële huurders en een moment voor 

ledenwerving kunnen zijn. Een week erna zijn op 14 en 15 september de Open Monumenten Dagen, 

waar de Sociëteit al jaren aan meedoet en die nieuwe leden hebben opgeleverd. 

 

Voor het bestuursdiner wordt het menu vastgesteld. De dresscode is jasje-dasje voor de heren, dames 

aangepast. 

 

Op de informatieavonden op 21 en 28 februari hebben veel leden kennis kunnen nemen van de 

voorliggende voorlopige plannen. Ook daarna zijn er nog individuele leden bijgepraat. Diverse 

suggesties zijn gedaan en deze worden door het Bouw Advies Team met de architect en de aannemer 

doorgesproken. Dan volgt het moment van de begroting. 

Om het BAT bij te kunnen staan, heeft het Bestuur nu in principe wekelijks een moment waarbij er 

wordt gespard en waarbij het Bestuur het BAT richting kan geven. Op de allesbepalende bouw-AV van 

29 mei (of enkele weken later) kunnen de leden hun eindoordeel vellen. 
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Elders in deze Nieuwsbrief een artikel met informatie over het doel en de werkwijze van het Nationaal 

Restauratie Fonds. Voor ons is van belang dat zij voor hun deel van de benodigde hypotheek een rente 

hanteren die ver onder de marktrente ligt. Voor het resterende deel moet de Sociëteit aankloppen bij 

Triodos Bank. 

 

Er zal in de Nieuwsbrief een oproep komen voor een nieuwe leider van het Klein Technisch 

Onderhoud-team. Gegadigden kunnen contact opnemen met de Voorzitter van het bestuur. 

 

De aankoop van een eigen beamer met scherm wordt opnieuw besproken. Een beamer in eigendom 

levert binnen een jaar rendement op voor de Soos. Belangrijk is wel dat het beheer wordt gedaan door 

één verantwoordelijke. In de Nieuwsbrief volgt een oproep voor een beheerder. Gegadigden kunnen 

contact opnemen met de Voorzitter van het bestuur. 

 

Financieel staat de Soos er goed bij; er moeten nog 3 leden hun contributie voldoen. 

De voorzitter heeft gesproken met de eregast/spreker op de Dies; er zullen foto’s van Den Haag 

worden geprojecteerd die een periode van 60 jaar beslaan. 

 

De poster van The King’s Ballroom is op de buitenmuur aan de Kazernestraat opgehangen.  

Het bestuur besluit, op voordracht van de Ballotagecommissie, de gegadigden Tom Lelifeld en Jan van  

Sloten de status van aspirant-lid toe te kennen.  

 

De beste offerte voor de reparatie van het dak boven de zaal is geaccepteerd en de opdracht is 

inmiddels uitgezet. 

De verwerving van een nieuw kassa-systeem, om de afhandeling van de afrekening op de 

woensdagavond soepeler te laten verlopen, is inmiddels in gang gezet.  

 

Van de rondvraag werd geen gebruik gemaakt; de vergadering werd rond 20.00 uur gesloten. 

De volgende bestuursvergaderingen zijn op 8 april en 13 mei; de Bouw-AV staat nog in potlood op 29 

mei. 
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Ontvangen dankbericht van Henny Lamb: 
 

 

 
 

Oproep voor organiseren soosuitje 2025. 

 

Beste soosvrienden,  

Wij kunnen terugzien op een geslaagd en gezellig soosuitje 2024. 

Met dank aan Hans, Peter en Cees. Waarbij het samenzijn, samen locaties bezoeken en samen de 

maaltijd gebruiken de sfeer verhogende aspecten zijn! 

 

Wie gaat het soosuitje 2025 organiseren? 

 

Heb je belangstelling, meld je dan bij mij voor info en vragen. 

 

Aad Meuldijk 
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Oproep voor vrijwilligers voor het KTO. 

 

Beste soosvrienden,  

 

Na zeven jaar gaat Willem van Diedenhoven helaas stoppen met het KTO (Klein Technisch 

Onderhoud). Samen met Jan Simon, Bram Abbas en in het verleden Cees Los hebben zij een grote 

bijdrage geleverd aan het in stand houden van onze sociëteit. 

Geen deur die slecht sluit, geen lamp die vervangen moet worden om maar wat simpele zaken te 

noemen. Maar zij deden veel meer zoals u in de Nieuwsbrief verslagen van KTO hebt kunnen lezen. 

Dus wij zoeken vrijwilligers die op de derde donderdag van de maand in het KTO team kleine 

gebreken willen helpen oplossen. 

 

Wie komt ons helpen? 

 

Heb je belangstelling, spreek mij of Jaap Stollenwerk even aan, dan geven wij een toelichting. 

 

Aad Meuldijk 

 

 

 

 

Pieter Prins: Informatie over het Nationaal Restauratiefonds 

 

 

 

 

Ik kreeg afgelopen maanden vaak wat vragen over het Nationaal Restauratiefonds. 

Daarom wat uitleg. Bottom line: het NRF is dus géén bank. 

 

‘Wij werken aan springlevende monumenten’ 

 

In 1985 worden subsidies voor monumenten voor een deel vervangen voor laagrentende leningen. 

Voor het verstrekken van deze leningen is in 1985 het Nationaal Restauratiefonds opgericht, op 

initiatief van het toenmalig Ministerie van Welzijn, Volksgezondheid en Cultuur (WVC).  

 

Het Restauratiefonds opereert binnen de statuten en (beleids-) kaders van het Ministerie van 

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (OCW) en werkt samen met de Rijksdienst voor het Cultureel 

Erfgoed. 

 

 

 

 

 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FMinisterie_van_Onderwijs%2C_Cultuur_en_Wetenschap&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494113430%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=pFqVdVqTKPOgL69TgjY54k7Edx6Sadz%2FJ0OGz%2FuBs5w%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FMinisterie_van_Onderwijs%2C_Cultuur_en_Wetenschap&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494113430%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=pFqVdVqTKPOgL69TgjY54k7Edx6Sadz%2FJ0OGz%2FuBs5w%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FRijksdienst_voor_het_Cultureel_Erfgoed&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494123466%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=srEZmdfD4VfalCxFsT21wyFXjJuIXjXPnOKJITlVbas%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FRijksdienst_voor_het_Cultureel_Erfgoed&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494123466%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=srEZmdfD4VfalCxFsT21wyFXjJuIXjXPnOKJITlVbas%3D&reserved=0
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Het Restauratiefonds kreeg bij oprichting een startkapitaal en de taak mee om dit geld zo effectief en 

efficiënt mogelijk in te zetten voor monumenten. Hiervoor wordt een revolverend fonds ingezet. Door 

eenmalige subsidies te vervangen door leningen met lage rente circuleert het geld in dit fonds. De 

rente en aflossing uit de leningen leent het Restauratiefonds opnieuw uit voor nieuwe restauraties. 

Vanaf 2014 wordt iedere euro in het fonds al voor de derde keer uitgeleend. 

In het midden van de jaren negentig startte het Restauratiefonds actief met het uitbrengen van 

strategische adviezen over (de financiering van) de monumentenzorg. Dit leidde tot een 

samenwerking met de ministeries van OCW en Financiën.  

 

Bij haar start was het Restauratiefonds primair belast met het uitbetalen van monumentensubsidies 

en het verstrekken van Restauratiefonds-hypotheken. Met instemming van het ministerie is dit 

verbreed tot het bieden van een totale financieringsoplossing voor het restaureren, herbestemmen en 

verduurzamen van monumenten. Zowel voor rijksmonumenten als voor gemeentelijke monumenten.  

Ook regionaal wordt deze duurzame financieringsvorm toegepast voor het in stand houden van 

provinciale en gemeentelijke monumenten. Het Restauratiefonds werkt met een aantal gemeenten en 

provincies samen door onder meer de inzet van een revolverend fonds. 

Ga voor meer informatie naar de website:  https://www.restauratiefonds.nl/  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FRevolverend_fonds&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494130770%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=bVmSWMWk9MAIvgzXNpE3sbq26pLlhlpE9ASMO5tBYw8%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FMonument_(erfgoed)&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494136512%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Mj725RCcCfuCgGsUX3lTz2i3lRNQ8izozLy5P6e5Trs%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnl.wikipedia.org%2Fwiki%2FMonument_(erfgoed)&data=05%7C02%7C%7C8247889aeb1d4b9d7ed608dc49cac79d%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638466382494142100%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Cnn3sXo09%2Fi48lxvJTQipAWO1xjur78YVB1u%2BowCzRY%3D&reserved=0
https://www.restauratiefonds.nl/
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Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté 

 
 

 
Nieuwe groepsfoto’s van de leden. 
 
Op 6 maart jl. op de dag van de Algemene Vergadering zijn nieuwe groepsfoto’s gemaakt van de leden 
van de sociëteit.  Helaas zijn niet alle leden aanwezig, maar bij de AV komen toch altijd meer leden dan 
op een reguliere sociëteits avond. De foto’s kunnen nabesteld worden, maar dat heb ik reeds met jullie 
gecommuniceerd. 
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Agenda Anonymus voor 2024  
 

Datum dag omschrijving opmerking 

17 april wo Kleiduiven schieten gevolgd door wilddiner  

Is wat onzeker: nadere info via e-mail) 

 

25 mei za Barbecue ( met partners)  

19 juni wo Haringparty  

28 august. wo Broer-zus-zwager-schoonzus-avond  

18 sept. wo Lezing Marco Esser  

9 oktober wo Leden Koken Voor Leden  

13 nov. wo Britse avond en introduce-avond (samen met ledenw.)  

4 dec. wo Sinterklaasviering  

18  dec. wo Kerstdiner    
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nieuwe leden: 
Geen mutaties 

 

Aspirant-leden: 

Jan van Sloten per 1 april 2024 

Tom Lelifeld per 1 april 2024 

Bouke Jagt per 1 februari 2024 

Ton Berkhout  per 1 december 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bram Abbas ( 9 april) 

Rob Jansen (11 april) 

Peter van Ruijven (12 april)  

Willem Klomp (13 april) 

Hein Mulder ( 18 april) 

Folkert Boonstra ( 23 april) 

Harry Bovenlander ( 23 april) 

Sjoerd van der Veen ( 24 april) 

Ton Berkhout (26 april) 

Jeroen Linde ( 29 april) 

Paul Groot ( 30 april) 
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Rob Kreté: verslag Soosuitje 2024 

 

 

 

Memorabel gaaf soosuitje 

Op 12 maart beleefden we vier jaar na dato weer het traditionele en perfect 

georganiseerde jaarlijkse “Soosuitje" met bijna vijftig soosleden. Een bus 

vol dus. En eveneens traditiegetrouw met verse gevulde koeken van 

Willem Klomp.  

 

Deze keer bezochten we in de ochtend het mooie Stoomtrein Katwijk-

Leiden Museum met koffie en rondleiding. Vervolgens werd er geluncht bij 

Nieuwspoort met een informatieve presentatie van Erik Ziengs (voorzitter 

Ondernemend Nederland ONL en ex-kamerlid VVD) en met een boeiend 

verhaal van Willem Post (Nederlandse Amerika deskundige) die zijn 

nieuwe boek ‘De Ziel van Amerika' presenteerde en de stand van zaken 

rondom de Amerikaanse verkiezingen toelichtte.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=stoomtreinkatwijkleidenmuseum&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=stoomtreinkatwijkleidenmuseum&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=erikziengs&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=willempost&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=dezielvanamerika&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760


 
 
 
   

 

 

 

 

14 

In de middag een buitengewoon boeiend bezoek en daarmee 

een unieke inkijk bij het ANP (Algemeen Nederlands 

Persbureau). De dag werd afgesloten bij het prachtig en 

duurzaam vernieuwde van der Valk hotel DenHaag-

Wassenaar waar we een interessante presentatie te horen 

kregen van sooslid Diederick van Eeden (commercieel 

manager van der Valk hotel Den Haag-Wassenaar) en 

vervolgens genoten van een voortreffelijk buffet en een 

gezellige avond. Een topdag.  

 

Met dank voor de voortreffelijke organisatie aan Cees Los, 

Peter Wijnen en Hans van Hulsen (laatstgenoemde was zeer 

spijtig niet aanwezig omdat hij twee dagen voorafgaand 

plotseling opgenomen moest worden in het ziekenhuis). 

 
 

 

 

 

Nieuwe Podcast met Alewijn van Wijck 

 

Een #podcast met Alewijn van Wijck, een nog betrekkelijk 
nieuw sooslid en daarom leek het ons leuk om hem eens 
beter te leren kennen. Een man die ons duidelijk maakt 
dat interesses hele verschillende invalshoeken kunnen 
hebben en dat "later niet bestaat". Een leuk spontaan 
gesprek dat alle kanten op beweegt. 

Een SoundCloud-account aanmaken 

Volg Rob Kreté en anderen op SoundCloud. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=anp&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=vandervalkhoteldenhaag&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7173608195301621760
https://soundcloud.com/tags/podcast
https://soundcloud.com/rob-kret
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FeikoAlkemade: l'histoire se répète; nu 100 jaar !! geleden. 

  

1924 was in verschillende opzichten een bijna rampzalig jaar voor de Sociëteit.  

“Plotseling bleek dat het dak op instorten staat.” 

Een diepgaand onderzoek van het hele Sociëteitsgebouw door commissaris Lensvelt resulteerde in 
de conclusie dat de draagkracht van muren en dak onvoldoende is. 

Een grondige, en dus ook kostbare restauratie was onvermijdelijk. 

  

 

KTO-team 
voor klein technisch onderhoud 

Willem van Diedenhoven 

Teamleider 

 

 

Verslag van verricht werk 
Na een door ziekte actie-loos februari hebben we ons werk in de maand maart energiek met vol 

enthousiasme en een volle werklijst weer hervat.  

Graag doe ik daarover verslag. 

 

Gebroken stoelpoot gerepareerd 

Van Rob van Hulst ontvingen we de melding dat van een  

zwarte fauteuil een poot was afgebroken. Na zoeken  

vonden we de stoel met de gebroken poot. Los in drie 

stukken, jammer genoeg bleken die niet meer bruikbaar.  

Niet voor een kleintje vervaard hebben we thuis eerst het 

deel van de drie gebroken stukken nagemaakt waarmee  

de poot zijn oorspronkelijke vorm weer terugkreeg.  

Vervolgens die nieuwe poot solide aan de fauteuil  

bevestigd. Hij zit nu weer zo vast als een huis! 
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Biljartdeur automatisch & zacht sluitend gemaakt 

Op verzoek hadden we in januari de deur van de  

biljartruimte weliswaar zacht sluitend gemaakt maar  

daardoor sloot hij niet meer automatisch. Met name dat 

laatste bleek een probleem voor de biljarters. Wij van het  

kto-team rusten niet eerder voordat een probleem is  

opgelost dus hebben we de deur nu voorzien van een  

sluitmechanisme dat niet alleen automatisch werkt maar 

vooral ook dat het kon worden ingesteld zodat ie héél  

zacht sluit. 

Biljartdeuren opnieuw geschilderd 

Zowel de deuren als de deurpost waren door de tijd heen 

getekend door veel beschadigingen maar ook als gevolg 

van het laatst vervangen van de deurdranger dat een 

onbeschilderde plek achterliet. We hebben het geheel 

weer strak in de verf gezet en zijn zo vrij geweest om de  

deuren een moderner maar onopvallend tintje lichter te  

maken. Het ziet er nu weer representatief uit.  

 

Deurvastzetter op de voordeur 

Op de voordeur in de hal hebben we een aanhakende  

deurvastzetter gemonteerd. Door het hoogteverschil  

tussen de onderkant deur en de vloer van de hal was 

een ophogende pedestel of sokkel nodig. Die hebben 

we eigenhandig gefabriceerd. Zie de foto hiernaast van 

de sokkel waarop de deurvastzetter zit gemonteerd. 

Sinds jaar en dag werd de deur vastgezet met behulp 

van een zware kandelaar, een koordpaaltje of met de 

zware granaathuls. Lastig bij het openhouden van de 

voordeur bij o.a. feesten en partijen of het in- en uitladen 

van rekwisieten en spullen van huurders van de zaal. 

Dat is nu dus niet meer nodig. 

Deur aanhaken en met de voet ontgrendelen door er 

lichtjes op te trappen biedt vanaf heden het gemak. 
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Deurvastzetter op de zaaldeur 

Ook op de zaaldeur zit nu een aanhakende deurvastzetter.  

Sinds jaar en dag werd de deur vaak vastgezet met 

behulp van een houten keg, dat bleek lastig. Iedere keer  

zoeken naar dat ding, bukken en dat tussen de deur en  

vloer vast schoppen. Dat is nu niet meer nodig. 

Ook hier geldt: Deur aanhaken en ontgrendelen door er 

lichtjes met de voet op te drukken biedt nu het gemak. 

Eerder hadden we op die deur een ‘schuifstopper’  

uitgeprobeerd maar die functioneerde niet goed omdat  

de parketvloer schuin afloopt en te glad is. 

 

Scheef gereden buitenlantaarn hersteld 

Het viel ons onlangs op dat de linker buitenlantaarn er 

verbogen bij hing, waarschijnlijk per ongeluk scheef  

gereden.  

De lantaarn bestaat uit gegoten metaal dus terugbuigen 

is ‘linke soep’, het geeft grote kans op breken. Maar door  

heel voorzichtig te buigen met speciaal gereedschap is het 

ons gelukt om ‘m in voldoende mate weer in positie te 

krijgen. Alleen met een zeer kritisch oog is de verbuiging 

nog te zien. 

 

Deurkrukken damestoilet vastgezet 

Ook herstel van kleine ongemakken zijn bepalend voor goed onderhoud zoals in dit geval;  

Bert Uphof melde ons dat een deurkruk van het dames toiletgroep los zat. Dat kan erg vervelend 

uitpakken als iemand daardoor opgesloten raakt. Niet alleen bij die maar ook bij andere deurkrukken 

bleek het nodig om die vast te zetten. 

 

En verder nog? 

Zonder gedegen informatie kan werk niet worden gedaan. 

Daarom hebben we alvast onderzoek verricht en voorbereidingen getroffen om de volgende keer: 

- de gescheurde vitrage in de bibliotheek te kunnen vervangen,  

- het defecte sluitmechanisme van de schuifdeur bij de bar te kunnen herstellen, en 

- de losse trapleuning (naar eerste etage) te kunnen herstellen. 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, of per e-mail 

wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het KTO-team verricht Klein Technisch Onderhoud. Schoonmaken en opruimen vallen hier niet onder. 

 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Ziek zijn, Beter worden 
 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

 

 

Hans van Hulsen is na een spannende week in 

Harderwijk, maandag verhuisd naar Mechropa 

aan de Scheveningseweg om te herstellen. Een 

aantal Soosvrienden verrasten hem met een 

bezoek om een potje te klaverjassen. Morgen 29 

maart mag hij naar huis om met de nodige zorg 

verder te herstellen. 

 

Verder geen mededelingen. 

 

 

 

 

 

 

 

Limericks en Gedichten 

Voor Bert Uphof 
door Dick Quint 

Bert Uphof uit Den Haag viert een memorabel moment 
Hij stopt met de wijnen die iedereen van ons zo goed kent 

We heffen het glas op dit moedig besluit 
Dat kost Bert vanavond weer een lieve duit 
Dank voor deze geste je bent een toffe vent ! 

 
Voor Bert Uphof 

door Willem van Diedenhoven 
Een wijnhand’laar uit d’ Lage Landen 
heeft na lang zijn o zo goud gerande 

wijn-handel ver-kocht 
waaraan hij was verknocht 

en zet graag in iets nieuws zijn tanden. 
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Voor Hans van der Geest 
door Willem van Diedenhoven 

Een verhuis ondernemer met pensioen 
wist niet wat hij met z’n tijd moest doen. 
Hij dacht; “ik leen soms gewoon een hond 

en loop daar iedere dag mee rond. 
D’as fijner dan genieten van m’n poen”. 

 
Voor Bert Uphof 

door Rob Hunnego 
Uphof’s wijnhandel uit Den Haag 

Verkocht 22 jaar wijn voor elke vraag 
Nu stopt Bert de verkoop 

Geen doos of fles meer te koop 
Maar zelf nog een goed glas wijn drinken, ja graag! 

 
Voor Hans van der Geest 

door Rob Hunnego 
Hans van der Geest, verhuizer van naam in Den Haag 

Verhuisde iedereen, van hoog tot laag 
met een oude Nokia zoals premier Rutte 

En zit nou niet te kutte … frutte 
Want die telefoon werkt tot op de dag van vandaag 

 
Voor Rob Steenbruggen 

door Rob Hunnego 
Frits, immigratie ambtenaar uit Den Haag 

Doet over uitzetten niet zo vaag 
Frontex was noodzakelijk 

Al is het echt niet makkelijk 
Die instroom moet omlaag 

 
Voor Willem van der Vorm 

door Rob Hunnego 
Willem van der Vorm uit Dussen, 

Is alweer even lid, intussen 
Al is het niet altijd raak 

Golf en kurken doet hij vaak 
Want ledigheid is des duivels oorkussen 

 
Voor Menno Alkema 

door Rob Hunnego 
Menno, makelaar in ruste uit Sorong 

Blijft qua uiterlijk eeuwig jong 
Houdt contact met onze zieke leden 
Wat Andries en Leo vóór hem deden 

Heel belangrijk werk, ga zo door, mien jong! 
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Voor Menno Alkema 
door Willem van Diedenhoven 

Een makelaar geboren in Sorong 
verhuisde ooit, op stel en sprong, 

naar ’t mooiste penthouse in Kijkduin. 
Daar is hij in zijn knollentuin 

en maakt dagelijks er een vreugdesprong. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  april 2024   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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